
 

年度

N2
班級 (Class)：N2       參觀地點 (Location)：智樂遊戲萬象館  
              Playright PlayScope 

活動目標 (Target)：  

1. 讓家長與幼兒一同體驗自由遊戲的樂趣。 

2. 透過體驗遊戲的樂趣，發揮幼兒的創意及讓他們在多元化的環境中學習和成長。 

1. To allow the students and their parents to experience the pleasure of free play 
together. 

2. To enhance creativity of students and to allow them to learn in a diverse 
environment through game experiences.  

為了豐富家長和幼兒對自由遊戲的體驗，老師安排他們參加「親子智樂遊戲萬象

館半日遊」，一起體驗館內的不同設施。過程中，幼兒表現興奮投入，發揮想像

力，啟發對「玩」的樂趣，並配合各種低結構材料進行創作遊戲，享受自由遊戲

的樂趣。 

To enrich the experience of free play for both parents and students, the teacher organized a  

“Playright PlayScope Tour". During this activity, they got to try out the different facilities 

in the PlayScope together. 

Throughout the process, the students were excited and engaged. They used their imagination 

to explore the joy of "play". The students also combined various low-structure materials to 

create games and enjoy the pleasure of free play. 


